
Van: geanonimiseerd  
Verzonden: maandag 13 mei 2024 21:19 
Aan: griffie <griffie@huizen.nl> 

 
Onderwerp: Bouwplannen sportpark dr Wolfskamer 

Geachte, 
 
Graag wil ik via deze weg mijn ongenoegen uiten over de huidige bouwplannen die er liggen voor 3 
woontorens aan de Bestevaer.  
 
Het is absurd dat s.v. Huizen 3 (!) velden in moet leveren en er maar 1 kunstgrasveld voor terugkrijgt. 
Hiermee wordt de groei van de club compleet geremd en brengen jullie de club in grote 
organisatorische problemen! Nota bene de voetbalclub in Huizen die het hoogst speelt en daarmee 
ook een visitekaartje heeft voor de gemeente Huizen. Met de mogelijke promotie op de loer worden 
er namelijk ook het komende jaar meer supporters verwacht, wat de gemeente juist positief moet 
waarderen. 
 
HSV de Zuidvogels verliest volgens de tekeningen geen enkel veld. Als er dan toch ruimte gemaakt 
moet worden voor de woontorens, dan lijkt het mij veel schappelijker om beide clubs 1 veld af te 
nemen en hier de bouwplannen op af te stemmen. 
 
Daarnaast ben ik verontwaardigd over het feit dat het hoofdveld van s.v. Huizen pas in 2027 wordt 
vervangen. Ik weet niet of degene die deze plannen maakt weleens is wezen kijken, maar het is 
schandalig dat er op zo’n veld gespeeld moet worden met een ‘gerepareerd doelgebied’. Ik geloof 
niet dat de KNVB dit veld nog 2 jaar gaat goedkeuren dus verzoek de gemeente hierin eerder stappen 
te ondernemen. Het is totaal geen visitekaartje voor de club (en ook de gemeente Huizen) dat er 
mogelijk volgend seizoen in de 3e divisie op zo’n veld gespeeld moet worden. 
 
Ik verzoek de gemeente dus bij deze de bouwplannen te herzien en bovenstaande opmerkingen 
daarin mee te nemen. Ik ben tegen de bouwplannen die er nu liggen. 
 
Met vriendelijke groet, 
geanonimiseerd 

mailto:griffie@huizen.nl

	Van: geanonimiseerd  Verzonden: maandag 13 mei 2024 21:19 Aan: griffie <griffie@huizen.nl>
	Onderwerp: Bouwplannen sportpark dr Wolfskamer

